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Z A P I S N I K 
 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v četrtek, 17. 11. 2016, ob 
17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Klemen Benko (od 17.06 dalje), Vladimir Poredoš, Simona 
Klukej (od 17.04 dalje), Simon Omahne, Štefka Suša, Petra Izgoršek Potočnik, Ana Režun, 
Mitja Adamlje, Marija Ribič, Samo Vrtačnik, Nina Pečnik, Marjana Mlinarič Pikelj, Ivo Klančišar; 
SLS -  Slavko Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan Simončič; 
NSi – Primož Štendler; SD – Željko Železnik; SMC – Gašper Koprivšek (od 17.40 dalje), 
Natalija Stošicki (od 17.06 do 20.03),  DeSUS -  Anica Ule Maček 
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne 
službe; Blanka Šmit, vodja oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo; Nataša Jerman 
Rajh, strokovna sodelavka oddelka družbene dejavnosti in gospodarstvo; Nina Centrih, 
strokovna sodelavka oddelka za splošne zadeve, Sandi Grčar; Mateja Černi; Zdenka Popovič 
in Jože Šafner (k 6. točki dnevnega reda); Tea Juratovec (k 7. in 8. točki dnevnega reda); Maša 
Kovač in Branka Dolinšek (k 9. točki dnevnega reda) 
 
Opravičeno odsoten: Marjan Kovač 
 
Župan je ugotovil sklepčnost. V času ugotavljanja je bilo prisotnih 20 svetnikov in svetnic.  
 
Župan je predlagal dnevni red:  
 

1. Sprejem zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta z dne 3. 10. 2016 in zapisnika 17. 
dopisne seje Občinskega sveta z dne 28. 10. 2016 
 

2. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
- Imenovanje nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi 
- Imenovanje nadomestnega člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja 
- Imenovanje nadomestnega člana Komisije za vloge in pritožbe 

 
3. Pobude in vprašanja članov in članic občinskega sveta 

 
4. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 
5. Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 – 1. obravnava in sprejem 

 
6. Seznanitev s stanjem plazu in cerkvenega objekta v Čemšeniku 

 
7. Obravnava in seznanitev s poročili o opravljenih nadzorih za leto 2016: 

 



- Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu Krajevne skupnosti Kotredež za leto 2015 
- Poročilo o opravljenem nadzoru poslovanja proračunskega uporabnika javnega 

zavoda Zavod za šport Zagorje ob Savi za leto 2015 
- Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu realizacije proračunske postavke 

proračuna občine Zagorje ob Savi za leto 2015 – PP 12100 – Dejavnost občinske 
gasilske zveze in gasilskih društev in PP  12200 – Sofinanciranje nakupa opreme in 
vozil  

- Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu realizacije proračunske postavke 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2015  PP 30051 – Obnova rudarskega 
muzeja Loke 

- Poročilo o izvedbi nadzora proračunske postavke proračuna Občine Zagorje ob Savi 
za leto 2015  PP 03210 – Dejavnost Knjižnice Mileta Klopčiča Zagorje ob Savi. 

 
8. Obravnava in seznanitev s programom dela Nadzornega odbora Občine Zagorje ob 

Savi za leto 2017  
 

9. Obravnava in seznanitev s Strategijo lokalnega razvoja Partnerstva lokalne akcijske 
skupine Zasavje in javni poziv za izbor projektov 

 
10. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
- Imenovanje nadomestnega člana Odbora za medgeneracijsko sobivanje 
- Mnenje lokalne skupnosti k predlogu za imenovanje direktorice Doma starejših 

občanov Polde Eberl – Jamski 
- Imenovanje predstavnika ustanovitelja lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Dom 

starejših občanov Polde Eberl – Jamski 

- Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Osnovne šole 
Toneta Okrogarja 

 
Člani Občinskega sveta so prejeli gradivo v elektronski obliki. Nahaja se na spletni strani 
Občine Zagorje ob Savi www.zagorje.si.  
 

 
Člani občinskega sveta so predlagani dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta sprejeli 
SOGLASNO z 20 glasovi ZA.  

 
K 1. točki 

Sprejem zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta z dne 3. 10. 2016 in 
zapisnika 17. dopisne seje Občinskega sveta z dne 28. 10. 2016 

 
Župan je v skladu s 30. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi v 

sprejem predlagal sprejem zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta z dne 3.10.2016 in 

zapisnika 17. dopisne seje Občinskega sveta z dne 28.10. 2016. 

 
Člani Občinskega sveta so z 20 glasovi ZA (kolikor je bilo navzočih) sprejeli zapisnika sej.  
 

K 2. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

 

- Imenovanje nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi 

- Imenovanje nadomestnega člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja 

- Imenovanje nadomestnega člana Komisije za vloge in pritožbe 

 

http://www.zagorje.si/


Mitja Adamlje, predsednik KMVVI, je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja imenovala za nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, 

za nadomestnega člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in za 

nadomestnega člana Komisije za vloge in pritožbe Klemna Benka. Člani KMVVI so sprejeli na 

to nanašajoče se sklepe.  

 

Župan je dal na glasovanje sklepe.  

 

Občinski svet je SOGLASNO (z 21 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

1.  
 
Potrdi se nadomestni mandat članu Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi v mandatnem 
obdobju 2014 – 2018 Klemnu Benku, rojenemu 02. 03. 1981, s stalnim bivališčem na naslovu 
Pintarjeva cesta 49, 1410 Zagorje ob Savi, kandidatu z liste ZGN – Zagorje gre naprej. 
 

2. 
 
Ta sklep velja takoj. 
 

Občinski svet je SOGLASNO (z 21 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

1. 

V Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Zagorje ob Savi se imenuje 
nadomestni član, Klemen Benko, rojen 02. 03. 1981, s stalnim bivališčem na naslovu 
Pintarjeva cesta 49, 1410 Zagorje ob Savi, kandidat z liste ZGN – Zagorje gre naprej. 

 
2. 

 
Mandat nadomestnega člana traja do konca mandatnega obdobja Občinskega sveta 2014 
– 2018. 

 
3. 

 
Ta sklep velja takoj. 
 

Občinski svet je SOGLASNO (z 21 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

1. 

V Komisijo za vloge in pritožbe Občine Zagorje ob Savi se imenuje nadomestni član, 
Klemen Benko, rojen 02. 03. 1981, s stalnim bivališčem na naslovu Pintarjeva cesta 49, 
1410 Zagorje ob Savi, kandidat z liste ZGN – Zagorje gre naprej. 
 

2. 
 

Mandat nadomestnega člana traja do konca mandatnega obdobja Občinskega sveta 2014 
– 2018. 
 

3. 
 

Ta sklep velja takoj. 



 
Župan je pozval Klemna Benka, naj zasede svoje mesto. 

 
K 3. točki 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 

Župan Matjaž Švagan je obrazložil, da so prispele tri pobude.  
 
Roman Savšek je v pobudi opozoril na nujnost sprememb pravilnika o financiranju krajevnih 
skupnosti. Občinska uprava je predlog novega pravilnika pripravila, v njem so nujno potrebne 
spremembe, ki se nanašajo predvsem na cestno infrastrukturo, zato je vprašal, kdaj bo 
pravilnik obravnavala občinski svet. 
 
 
Župan je odgovoril, da je dokument je pripravljen, da ga bodo najprej obravnavali predsedniki 
krajevnih skupnosti, če ga bodo sprejeli, pa decembra občinski svet. 
 
Željko Železnik je podal naslednje pobude: 
 

Avtobusni postajališči, kjer na svoj prevoz čaka največje število potnikov, otrok v kraju 
Čolnišče in na Cesti Otona Župančiča 2 »Pr' Polc« nista pokriti.  Predlaga, da se preuči 
možnost postavitve pokritega avtobusnega postajališča v Čolniščah smer Zagorje ob Savi 
in na Cesti Otona Župančiča v smeri Tirne ter se do 2. branja proračuna za leto 2017 
zagotovijo namenska sredstva za izvedbo omenjenega projekta, o čemer naj se OS občine 
Zagorje ob Savi seznani na naslednji seji. 
 
 
Obnova cestišča Ceste Borisa  Kidriča; po rušitvi t. i. Mihelčičeve hiše in zmanjšanju 
nevarnosti na šolski poti na tem delu še vedno ostaja močno dotrajana cesta skupaj s 
pločniki in na določenem delu še vedno tlakovana s tlakovci, ki za prebivalce ob cesti 
predstavljajo vse bolj moteč dejavnik.  
Zanimalo ga je, za kdaj, če, je predvidena obnova kratkega cestnega odseka od odcepa 
proti »Železnini« do Ceste Otona Župančiča. 
 
Razsvetljava; Občina Zagorje ob Savi v zadnjih letih konstantno namenja sredstva v 
prenovo in ekonomičnejšo rabo javne razsvetljave, kar je zagotovo pohvalno. Žal pa še 
vedno ostajajo deli mesta Zagorje bo Savi, ki niso deležni le-te. Med njimi je tudi cesta 
Podvine 26 – Podvine 28, kjer je, z izjemo 1 svetilke javne razsvetljave na samem začetku 
poti pri glavni cesti Kisovec – Zagorje ob Savi, preostali del ceste neosvetljen, kar 
predstavlja nevšečnosti tako voznikom, predvsem ne zagotavlja potrebne varnosti 
pešcem. S strani občanov, ki snujejo na omenjenem odseku, je prejel informacijo, da naj 
bi bile občinske službe z omenjeno problematiko v preteklosti že seznanjene, vendar pa, 
da konkretne rešitev niso bile ponujene. Kakšno je stanje in načrt za izgradnjo omenjene 
razsvetljave in za kdaj je predvidena? 
 
Rudarska dediščina; pohvalno je, da se je občina pozitivno odzvala na pobudo, ki je bila 
posredovana v preteklem letu in smo lahko že v okviru letošnjega občinskega praznika 
spremljali pohod po približno 10 km dolgi rudarski poti, ki je potekal 3. septembra in se ga 
je udeležilo skoraj 50 pohodnikov. Obnovljen je tudi spomenik rudarskim rodovom na 
»Starem trgu«. Med izstopajočimi rudarskimi vhodi (portali), pa je izpostavil 3, ki bi si 
zaslužili prednostno prenovo in ureditev z informativni tablami. To so Aleksandrov rov in 
oba Podstranska rova, ki stojita ob pešpoti Spar – Zagorje ob Savi in bi z dodatnimi 
informacijami zagotovo poskrbela za zanimivost na sami poti.  



Zato je predlagal, da se do 2. branja proračuna za leto 2017 za ta namen zagotovijo 
namenska sredstva v okviru proračunske postavke 1802 Ohranjanje kulturne dediščine. 
 
Župan je odgovoril, da so se že začele aktivnosti v zvezi s postavitvijo nadstreška pri 
Osnovni šoli Toneta Okrogarja in pri odseku proti centru Čolnišč, idejne zasnove so 
pripravljene, realizacija pa bo v letu 2017. Glede Mihelčičeve hiše je župan povedal, da so 
jo letos, po letih pogajanj z lastniki, na stroške občine le lahko podrli, da je tako 
zagotovljena varnejša šolska pot. V prihodnosti bo zgrajena nova telovadnica OŠ Toneta 
Okrogarja in spremenjena prometna ureditev. Župan se je strinjal s pobudo o razsvetljavi, 
zato bo v naslednjih dneh vzpostavljen kontakt s krajevno skupnostjo in predstavljene 
možne rešitve. Župan se je zahvalil za pohvalne besede v zvezi z rudarsko dediščino in 
povedal, da je bila pobuda gospoda Železnika posredovana Društvu Srečno, da se bo 
videlo, kako lahko društvo skupaj z občino nadaljuje pot rudarstva.  
 
Primož Štendler je imel vprašanje za v. d. direktorico Zavoda za šport. Vprašal je, kako 
je mogoče, da imamo v telovadnici v Zagorju plezalno steno, medtem pa vsi, ki se ukvarjajo 
s plezanjem, hodijo na plezanje v Trbovlje, Ljubljano in druga mesta. Med drugim, imamo 
v Zagorju tudi inštruktorico plezanja, ki izvaja tečaje v Trbovljah. Tudi starši iz Zagorja 
vozijo otroke na tečaj v Trbovlje. Meni, da je popolnoma nesprejemljivo, da v. d. direktorica 
Zavoda za šport in prejšnji direktor Zavoda za šport te zadeve, v vsem tem času, še nista 
uredila. Takoj bi  imeli 15 ljudi, kateri bi hodili dnevno plezati v telovadnico, če bi le imeli 
sogovornika, ki bi jim omogočil uporabo plezalne stene.  
Menil je, da bi moral ukrepati župan, da se najkasneje v roku enega mesece najde rešitev, 
da bo plezalna stena ponovno koriščena, saj je bila verjetno s tem namenom tudi izdelana. 
Predlagal je sestanek, da se zadeva reši. 
 
Glede na zatečeno stanje v občini Zagorje, kar se tiče turizma, je predlagal, da se ustanovi 
nov zavod in sicer zavod za turizem Zagorje. Res je, da naj bi to delo opravljal zavod v 
sklopu regije Zagorje, Trbovlje in Hrastnik, vendar se kot že večkrat doslej kaže, da so 
skupni projekti medobčinskega sodelovanja nedelujoči in da so bolj kot ne sami sebi 
namen, tipičen primer je medobčinska redarska služba.  
Delo novo nastalega zavoda bi bilo, da združi vse obstoječe turistične dejavnosti v občini 
Zagorje (muzeje, cerkve, športne parke, splošne športne dejavnosti, pohodniške 
destinacije, kulinarično ponudbo in pa možna prenočišča ter vse ostalo) in da se lahko 
izdela program, kaj sploh lahko občina Zagorje ponudi potencialnim obiskovalcem. S tem 
predlogom bi se tudi denar iz proračuna namenjen TIC-u umaknil in bi se ga namenilo za 
zavod za turizem Zagorje.  
Lahko pa se zaradi varčevanja zavod za turizem združi z Zavodom za šport, vsaj dokler 
ne opraviči svojega obstoja. 
 
Župan je razložil, da v. d. direktorica Zavoda za šport, Karmen Cestnik, ni bila povabljena 
na sejo, da pa je prav, da se, tudi zaradi pobude, vprašanje plezalne stene uredi. Župan 
bo naslednji teden sklical sestanek, kjer bodo prisotni: Primož Štendler, Karmen Cestnik 
in predsednik Odbora za šport, da se dogovorijo glede plezalne stene.  
Župan je nadaljeval z odgovorom na naslednjo pobudo Primoža Štendlerja, da bo do 
naslednje seje pisno posredovano, kako nadaljevati z razvojem turizma, se pa je strinjal s 
kritiko, da moramo sami več narediti za turizem na našem območju. 
 

K 4. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 



V zvezi z infrastrukturo, je župan povedal, da je bilo v teh dneh zaključeno asfaltiranje 
ceste v KS Mlinše-Kolovrat, v dolžini 600 metrov; da se izvajajo vzdrževalna dela in obnova 
cestišč v predelu KS Izlake – Narof, Gladež, Spodnje in Zgornje Izlake; da se izvaja obnova 
kanalizacijskega sistema v KS Franc Farčnik in del v naselju Polje 1 do 3 (asfaltiranje 
voznih in pohodnih poti). Na tem območju se bo zagotovila tudi infrastruktura na področju 
elektrifikacije, telefonije, del vodovodnega sistema, del novega kanalizacijskega sistema. 
V teh dneh se ureja tudi infrastruktura na območju pri Lekarni Zagorje. Urejena  sta  uvoz 
in pločnik k Športni dvorani Zagorje in OŠ Ivana Skvarče, ureja se obračališče in 
izogibališče za avtobuse na lokalni cesti Tirna-Sveta gora do naselja Rovišče.  
 
Športna infrastruktura –  za Evropark je naročena dobava osmih fitnes naprav, dobava in 
montaža bosta izvedeni v teh dneh, vrednost investicije znaša dobrih 24.000 €, od 
Fundacije za šport pričakujemo nekaj manj kot 10.000 €. 
 
Občina je v sodelovanju z društvi na Fundacijo za šport prijavila štiri projekte za obdobje 
2017-2018:  

1. prenova strehe na športni dvorani, vrednost investicije dobrih 134.000 € 
(sofinanciranje s strani fundacije cca. 33.000 €), 

2. postavitev ograje za pomožno nogometno igrišče, vrednost investicije nekaj čez 
52.000 € (sofinanciranje s strani fundacije cca. 21.500 € ),  

3. nabava kontejnerjev za Evropark v vrednosti cca. 57.000 € (sofinanciranje s strani 
fundacije cca. 23.000 €),  

4. Pump track v vrednosti 71.000 € (sofinanciranje s strani fundacije cca.30.000 €).  
 
 
Pri družbenih dejavnostih je župan poudaril sklic zbora staršev otrok, ki obiskujejo OŠ 
Toneta Okrogarja o nujnosti izgradnje nove telovadnice in drugih ukrepov na tej šoli. Župan 
je na zboru povzel dejavnosti občine v zadnjih dveh letih, ko je bilo vloženih okrog 430.000 
evrov za matično šolo in 370.000 evrov za podružnično šolo v Kisovcu in ponovil obljubo, 
ki jo je dal šolarjem, da bodo pred koncem njegovega mandata na področju stare 
telovadnice stali delovni stroji.  
 
Župan je razložil, da ima Občina Zagorje ob Savi 850 brezposelnih, a število pada. Število 
prebivalcev pa raste. Občina ustvarja pogoje za delovna mesta. Župan je poslal pismo 
predsedniku vlade in ministru za gospodarstvo, v katerem je občina ponudila dve lokaciji 
(ali obrtna cona Selo - 2 ha zemljišč ali obrtna cona Kisovec 2 - 1,5 ha zemljišč) kot 
brezplačni zemljišči za investicijo japonske družbe Yaskawa. Župan je predlagal, da OS 
sprejme sklep, da Občina Zagorje ob Savi družbi Yaskawa ponudi obrtno cono Selo ali 
obrtno cono Kisovec 2, da pa ta ponudba velja tudi za vse ostale investitorje, ki prihajajo 
v Občino Zagorje ob Savi, po predhodnem soglasju članic in članov OS Zagorje ob Savi. 
Tu gre zahvala gospe Stošicki in gospodu Koprivšku, ki sta ponudila pomoč kot stranka 
SMC, da poskusi Občina Zagorje ob Savi ta projekt dobiti. Občinski svet je predlog 
županovega sklepa sprejel soglasno.  
 
Župan je spomnil navzoče, da je aktivno sodeloval pri pogovorih za odkup blagovne 
znamke SVEA. Zahvala gre Zlatarni Celje in direktorju SVEE, gospodu Frolu, saj se je 
SVEA že predstavila na pohištvenem sejmu s štirimi kuhinjami, narejenimi v Občini 
Zagorje ob Savi, v družbi Magles, ki ima v najemu prostore. V teh dneh je že 5. poskus 
prodaje upravne zgradbe, skladišča in proizvodnega dela SVEE. Župan želi, da SVEA 
ostane v Zagorju. Občini je uspelo, da se je struga potoka Medije na predelu SVEE 
poglobila, saj so vodotoki v lasti države, vendar pa se občina bori za pridobitev sredstev, 
da se zagotovi vsaj minimalna protipoplavna varnost. Župan je povzel članke o vzorčnem 



primeru občine pri sanaciji tal otroških igrišč (prenova otroških igrišč pri vrtcih Center in 
Maja). 
Župan je povedal, da je dobil poročilo o plazu v Čemšeniku. Občina je zaradi varnosti 
pozvala lastnika cerkvenega objekta v Čemšeniku, naj ukrepa, ker je cerkev nevarna za 
uporabo. Opravljeni so pogovori z Ministrstvom za kulturo in za okolje in prostor v korist 
Občine Zagorje ob Savi in predvsem krajanov Čemšenika. 
 
Župan je predlagal še en sklep. Občina je odkupila prostore ZZZS-ja, bodoče knjižnične 
prostore. ZZZS je odprl nove prostore v neposredni bližini lekarne, tako da zavod ostaja v 
Občini Zagorje ob Savi in da imajo občanke in občani dostop do njihovih uslug. Obnovil je, 
da je bil na zadnji seji predstavljen projekt Punkta v Zagorju. Župan je predlagal, da 
Občinski svet sprejme sklep, da se Punktu za eno leto nameni brezplačen najem bivših 
ZZZS-jevih prostorov. Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Župan je odprl razpravo in sporočil, da je v okviru te točke tudi poročilo predsednika 
Odbora za okolje in prostor ter predsednika Skupščine Komunale, Iva Klančišarja, ki bo 
podal poročilo o imenovanju direktorja Komunale.  
 
Ivo Klančišar je navedel, da direktorju konec leta 2016 poteče 4-letni mandat, zato je 
Skupščina Javnega komunalnega podjetja, na 70. skupščini objavila razpis za prosto 
delovno mesto direktorja družbe. Na 71. skupščini je odprla prispeli prijavi, pravočasni in 
popolni. Po razpravi je skupščina soglasno sklenila in sprejela sklep, da se za direktorja 
Javnega komunalnega podjetja imenuje Sandija Grčarja. Občina Zagorje ob Savi je bila o 
tem obveščena, zdaj pa je podana informacija tudi članom občinskega sveta. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Bojan Simončič je najprej komentiral vzletišče Ruardi. 4. 10. 2016 se je na Agenciji za 
civilno letalstvo pozanimal, če ima občina že soglasje, ki ga mora imeti, preden poseže v 
obstoječo ali gradi novo letališko infrastrukturo. Agencija je povedala, da za omenjen 
poseg niso dobili nobene vloge. Dodal je še, da bi Yaskawi morala občina ponuditi prostor 
v velikosti letališča in ne dveh hektarjev. Nato je svojo razpravo navezal na OŠ Toneta 
Okrogarja. Že v času gradnje naj bi bila šola slabo umeščena v prostor. Predlagal je, da 
se šola prestavi (zgradi na novo) na področje podrte Mihelčičeve hiše. Glede plazu v 
Čemšeniku pa je predlagal, da bi bilo treba Čemšenik prestaviti na neplazovito območje.  
 
Župan je povedal, da je bil sprejet OPPN, ki ga je potrdil Občinski svet, vse ostalo je stvar 
postopkov. Občina se zaveda, da mora pridobiti vsa soglasja, a vlog še ni oddala, zato 
odgovor Agencije za civilno letalstvo ni mogel biti drugačen. Glede plazu v Čemšeniku bo 
podala odgovor stroka.  
 
Anica Ule Maček je spomnila na svojo pobudo z junijske seje v zvezi z mladimi, ki vstopajo 
na samostojno poklicno pot, da bi jim občina ponudila ustrezne prostore in sicer prvo leto 
brezplačno. Zahvalila se je občini in županu, ki je predal ključe praznih prostorov ZZZS-ja 
Punktu. 
 
 
Župan je nadaljeval misel o mladih Anice Ule Maček in dodal, da se je občina odločila za 
sanacijo telovadnice v OŠ dr. Slavka Gruma, v višini 60.000 evrov. Sanacija je bila 
prijavljena na razpis, izvajala se bo z lastnimi sredstvi. Obvestil je svetnike, da je občina 
Unicefovo mladim prijazno mesto, zato bo jutri občina za 24 ur dobila mini župana, 



predstavnika otrok iz OŠ Toneta Okrogarja, izbranega po dogovoru ravnateljev, ki bo 
povedal, kaj si mladi želijo, kaj jih moti, kakšne so njihove pobude. 
 
Primoža Štendlerja je zanimalo, če lahko postavi dve vprašanji Sandiju Grčarju, direktorju 
Javnega podjetja Komunala Zagorje ob Savi. Prvo vprašanje je bilo, kakšni so dolgoročni 
načrti s toplovodom. Povprašal je glede individualnih kurišč - novih načinov ogrevanja, npr. 
toplotnih črpalke, da bi krajani prenehali kuriti »smeti«. 
 
Sandi Grčar je povedal, a je vseskozi potrebno stremeti k širitvi daljinskega ogrevanja, a 
ne za vsako ceno. Leta 2004 sta bili vgrajeni peči na lesno biomaso in polno delovali, zdaj 
je ena peč za rezervo, ena pa v pogonu. Odjem toplotne energije se je skoraj prepolovil – 
prodaja je za 40 % nižja kot nekoč. Dolžni so obveščati občane o stanju zraka v zvezi z 
delovanjem peči na biomaso – podatki so na njihovi spletni strani. Glede alternative pa so 
v pogovorih, da bi namestili panele na streho njihove kotlovnice v kombinaciji s toplotnimi 
črpalkami, da bi v poletnih mesecih na ta način poskušali zagotoviti toplo vodo 
odjemalcem. 
 
Primož Štendler je še vprašal, kaj bo Komunala storila z daljinskim ogrevanjem. Ali bo 
priključila več uporabnikov, da se zopet zažene 100 % kapaciteta peči, ker povzroča 
trenutno stanje izgubo. V občini je veliko skupnih porabnikov (stanovanjskih objektov), ki 
uporabljajo »individualna« kurišča, torej lastne vire (npr. kurilno olje). Ali Komunala 
razmišlja o tem, da poceni svoje storitve in tako pridobi »individualna« kurišča in s tem 
prekine z izgubo?  
 
Sandi Grčar je odgovoril, da nikogar ne morejo prisiliti, da se priklopi na daljinsko 
ogrevanje. Prej je bil rezervni vir dostop do plinskega omrežja. Leta 2008 je bilo to 
ukinjeno, ker so bili fiksni stroški absolutno previsoki. Zdaj je rezerva kurilno olje. 
Komunala ne razmišlja, da bi zamenjala energent, ker toplarna, po strokovni oceni, ne 
onesnažuje okolja. 
 
Ivo Klančišar je dodal komentar v zvezi s širitvijo omrežja. Strokovne študije so pokazale 
ekonomsko neupravičenost in veliko vprašanje glede pridobitve števila novih porabnikov, 
zato širitve ni v prvem planu. 
 
Župan je predlagal, da se ta problematika obravnava na eni izmed sej Občinskega sveta 
v letu 2017. 
 
Replika Bojana Simončiča je bila, da je bilo pozabljeno omeniti socialno noto 
komunalnega podjetja. Naj bo servis komunale v prihodnosti cenejši, saj starejše 
prebivalstvo finančno ni sposobno plačevati stroškov.  
 
Sandi Grčar je odgovoril, da je metodologija oblikovanja cen komunalnih storitev jasna. 
Sprejema jo Občinski svet. Poračuni se opravljajo. Cene se trenutno ne spreminjajo. 
 
Župan je predlagal tri sklepe. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 24 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

 
1. 

Občina Zagorje ob Savi daje Društvu za razvoj ustvarjalnosti in kreativnih industrij PUNKT 
prostore na naslovu Cesta Borisa Kidriča 2 v brezplačen najem za obdobje enega leta. 
 



2. 
Ta sklep velja takoj. 
 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 24 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

1. 

V prvem četrtletju 2017 se na razširjeni seji Občinskega sveta opravi razprava o 

problematiki daljinskega ogrevanja v Zagorju ob Savi. 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 24 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

1. 

Občina Zagorje ob Savi družbi Jaskawa in ostalim morebitnim investitorjem ponuja 
brezplačno zemljišče in vse finančne ugodnosti po predhodni potrditvi Občinskega sveta 
Občine Zagorje ob Savi. 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
 

 

 
Občinski K 5. točki 

Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 – 1. obravnava in sprejem 
 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance, je predstavila prvi predlog proračuna 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. V uvodu je predstavila javnofinančno situacijo na 
nivoju države, usmeritve ministrstva in okoliščine, ki so vplivale na postopek sprejemanja 
proračuna. Izpostavila je vpliv višine poprečnine, sofinanciranje investicij po Zakonu o 
financiranju občin, nedokončna pogajanja med vlado in sindikati glede višine plač ter 
nedefinirana  pravila oziroma razpisne pogoje za pridobivanje nepovratnih sredstev EU na 
predlagani proračun. 
Obrazložila je načrtovano višino prihodkov za leto 2017,  vrste  in strukturo ter odstopanja 
glede na predhodna leta. Pojasnila je vzroke za nizke transferne prihodke in njihov vpliv 
na celotni proračun predvsem na investicijske odhodke. 
Sledila je obrazložitev višine odhodkov, planiranih za leto 2017,  obsega in strukture 
odhodkov s pojasnilom  razmerja med tekočimi in investicijskimi odhodki. Navedla je 
področja, za katera je v proračunu 2017, upoštevaje tekoče in investicijske odhodke in 
sredstva za odplačilo dolga,  planiranih največ sredstev. Predstavila je strukturo tekočih 
odhodkov, velikost in rast odhodkov za socialo in drugih tekočih odhodkov, ki jih občini 
nalaga zakonodaja. Nadaljevala je s predstavitvijo investicijskega dela proračuna in 
navedla po posameznih področjih delovanja občine najpomembnejše investicije, 
načrtovane za leto 2017. 
Navedla je višino proračunskega primanjkljaja in povedala, da ga bo občina krila z lastnimi 
sredstvi oziroma z  ostankom sredstev ob koncu leta 2016. 
Podrobno je predstavila obseg zadolženosti občine, planiran obseg odplačil glavnic in 
obresti v letu 2017 z oceno stanja dolga ob koncu leta 2017. Poudarila je tudi, da občina 
v letu 2017 ne planira dodatnega zadolževanja pri poslovnih bankah, da pa bo koristila 



možnost pridobitve povratnih sredstev pri Ministrstvu za gospodarstvo, razvoj in 
tehnologijo za sofinanciranje investicij. V nadaljevanju je podrobno opisala značilnosti tega  
vira financiranja investicij. 
Sledila je predstavitev posameznih členov odloka o proračunu in sicer načrtovano 
zadolževanje JP Komunale v letu 2017, pravila prerazporejanja sredstev v letu 2017, 
oblikovanje sredstev proračunske rezerve (elementar), oblikovanje sredstev splošne 
proračunske rezervacije in maksimalen znesek odpisa dolgov. 
Predstavila je tudi obseg sredstev za financiranje krajevnih skupnosti. 
Poudarila je, da je predlagani proračun uravnotežen, javnofinančno vzdržen in pripravljen 
na način, da bo občina lahko financirala za leto 2017 zastavljene naloge.   
Ob zaključku je vsem svetnikom in svetnicam predlagala, da 1. predlog proračuna 2017 
skupaj z načrtom ravnanja z nepremičnim premoženjem potrdijo kot primerno osnovo za 
nadaljevanje postopka sprejemanja proračuna in da gre predlagani predlog v 
trinajstdnevno javno obravnavo, ki bo trajala do vključno 30. 11. 2016. 
 
 
Župan je odprl razpravo.  
 
Bojan Simončič je izpostavil višino socialnih transferjev. Ker brezposelnost pada, bi 
morala pasti tudi višina socialnih transferjev. V letošnjem letu je bil plan urediti prehod za 
pešce in cestno signalizacijo v Kisovcu. Upal je, da se je to preneslo v naslednje leto. 
Predlagal je, da bi opustili kak neživljenjski projekt in se posvetili otroškemu igrišču v 
Kisovcu. 
 
Župan je odgovoril, da na igrišče občina ni pozabila. Več o Simončičevih vprašanjih se bo 
govorilo na sejah odborov. 
 
Marija Ribič je izrazila spoštovanje in zaupanje do ekipe, ki je pripravila proračun. Veseli 
jo, da je socialna naravnanost proračuna še vedno tako velika, da ostaja vlaganje v vzgojo 
in izobraževanje, da se večajo sredstva na področju prometne infrastrukture. Verjame, da 
bodo sredstva za krajevne skupnosti dobro razporejena. Poudarila je pomen investicije 
telovadnice OŠ Toneta Okrogarja ter načrtovane izgradnje prehoda za pešce na Mlinšah. 
 
Primož Štendler upa, da bodo pri drugi obravnavi določene stvari, ki se tičejo krajevnih 
skupnosti, industrijskih con, spremenile, da bo lahko glasoval. Danes se bo vzdržal 
glasovanja.  
 
Alojzija Kralj je zadovoljna s postavkami, ki se nanašajo na Kisovec. Izpostavila je 
potrebo po sanaciji mostu pri vrtcu v Kisovcu. 
 
Željko Železnik se je zahvalil Jeleni Mlakar za brezhibno in izčrpno poročilo. Žal mu je, 
da ni višjih sredstev za investicije. 
 
Natalija Stošicki je povedala, da jo vedno moti razkorak med prihodki in odhodki. Ve in 
pozdravlja, da občina preudarno ravna z nivojem zadolženosti. Socialna mora občina biti, 
a je vseeno namenjenega premalo denarja za investicije. 
 
Župan je dal v javno razpravo Proračun Občine Zagorje ob Savi z načrtom razvojnih 
programov oziroma z ravnanjem s stvarnim premoženjem za leto 2016 in predlagal sklep. 
 
Občinski svet je od 24 navzočih s 23. glasovi ZA sprejel SKLEP:  

 



1. 
 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje 1. predlog Proračuna Občine Zagorje ob 
Savi za leto 2017 z Odlokom o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 kot 
primerno osnovo za nadaljevanje postopka sprejemanja proračuna za leto 2017. 
 

2. 
 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 kot primerno osnovo za nadaljevanje postopka 
sprejemanja proračuna za leto 2017. 
 

3. 
 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi daje dokumente iz 1. in 2. točke tega sklepa v trinajst 
dnevno javno razpravo, ki bo trajala do 30. 11. 2016. Vse pisne pripombe morajo 
najkasneje na ta dan prispeti na Občino Zagorje ob Savi. 
 

4. 
 

Za drugo obravnavo dokumentov iz 1. in 2. točke tega sklepa župan pripravi dopolnjen 
predlog proračuna glede na lastne predloge in prejete pisne pripombe ter pobude prispele 
v času javne razprave. 
 

5. 
Ta sklep velja takoj. 
 
 

K 6. točki 
Seznanitev s stanjem plazu in cerkvenega objekta v Čemšeniku 

 
Zdenka Popovič in Jože Šafner sta seznanila navzoče s stanjem plazu in cerkvenega 
objekta v Čemšeniku.  
 
Plaz: 
Na podlagi dosedanjega monitoringa lahko zaključimo: 

1. Kumulativni premik 18 do 20 m globokega plazu je od leta 2011 do 2016 2,5 do 3,5 

cm, v območju cerkve je premik 5,5 cm. 

2. Hitrost plazenja se giblje približno 8 mm na leto, v območju cerkve 15 mm na leto. 

3. Močne in dolgotrajne padavine vplivajo na hitrost premikanja. 

4. Smer premikanja je proti JV. 

5. Ne površju ne prihaja do večjih diferenčnih premikov, ki bi nevarno ogrožali objekte 

razen na območju cerkve. Temeljna tla jugozahodnega dela objekta so močno 

posedena in strop in zidovi so močno razpokani. 

Študija izvedljivosti sanacije globokega plazu: 
Tako obsežnega in globokega plazu ne moremo obvladati z običajnimi in inženirskimi 
konstrukcijami. Izdelana je inženirska zasnova izvedljivosti sanacije, ki opredeljuje 
lokacijo, obseg in vrsto potrebnih podpornih ukrepov (vodnjaki, sidrane pilotne stene) v 
osrednjem delu plazu. Izvedene so prostorske geostatične analize. 
Sanacija območja cerkve: 
Lokalna sanacija cerkve ne vpliva na globalno stabilnost. Sanacija zajema: 



1. Statična sanacija cerkvenega objekta 

2. Izvedba sidrane pilotne stene na območju ceste 

3. Konstrukcijska ojačitev starega kamnitega zidu 

4. Podinjektiranje statično sanirane cerkve  

Faze sanacije cerkve in plazu: 
1. Faza: Zavarovati območje (cerkev se zapre, omeji se gibanje okrog cerkve) 

2. Faza: Zavarovati objekt s podporno konstrukcijo in zategami 

3. Faza:  

a) Izdelava rekonstrukcije PGD in PZI dokumentacije za rekonstrukcijo 

cerkve 

b) Izvedba rekonstrukcije cerkve (dodatna obremenitev v fazi izvedbe 

sanacije podpornega zidu). 

4. Faza:  

a) Izdelava PGD in PZI dokumentacije sanacije podpornega zidu pod 

cerkvijo 

b) Sanacija podpornega zidu pod cerkvijo 

5. Faza: Podbetoniranje južnega in zahodnega dela cerkve 

6. Faza: Obnova notranjosti (tlaki, ometi, poslikave, oltarji, električne instalacije, 

razsvetljava itd.) in zunanjosti cerkve (fasada in neposredna ureditev okolice 

cerkve) 

Župan je poudaril, da mora biti problem rešen v sodelovanju med občino in cerkvijo. Brez 

politike in nestrpnosti. Sodelovanje poteka. Občina mora poskrbeti za saniranje plazu, 

cerkev pa za saniranje cerkve. 

Župan je odprl razpravo. 

Primož Štendler je ponovil, da je verjetnost hitre splazitve zelo majhna. Kolikšna pa je 

verjetnost, da se to hitro zgodi? 

Zdenka Popovič je odgovorila, da je hipna porušitev skoraj nemogoča. Da se mora veliko 

stvari v notranjosti spremeniti, da bi do tega prišlo. To se še ni zgodilo, čeprav opazujejo 

veliko globokih plazov. 

Željko Železnik je vprašal župana, kolikšna je vrednost investicije in kdaj se bo sanacija 

začela. 

Župan je odgovoril, da je vrednost sanacije okrog 8 milijonov evrov. Država, občina in 

cerkev imajo svoj delež v vrednosti sanacije. Strošek projektov je za občino okrog 50.000 

evrov. 

Anica Režun je povedala, da so imeli v KS Čemšenik krizni sestanek. Krajani so pohvalili 

županov trud za rešitev te hude težave. Krajani ne bodo obupali niti prestavili vaškega 

jedra. 

Bojan Simončič je prej razmišljal, da bi bilo dobro prestaviti Čemšenik, zdaj pa je dodal, 

da bi bilo treba pridobiti evropska nepovratna sredstva. 

Župan je odgovoril, da evropskih sredstev ni, na državni ravni pa razpis bo, a se bo morala 

naj prijaviti cerkev. 

Slavko Jelševar je vprašal, kdaj se lahko pričakuje sanacija cerkve, ali  poteka 

sodelovanje s cerkvijo. 



 

Župan je odgovoril, da je bil skupni sestanek (cerkev, Ministrstvo za kulturo, občina, KS 

Čemšenik). Občina bo cerkev obvestila o faznih postopkih, kar je predlagal cerkveni svet. 

Pripravljen bo dopis, kaj mora kdo narediti. Tudi cerkev mora naročiti projekte in poskrbeti 

za ukrepe, ki jih je omenil Jože Šafner. Sodelovanje med cerkvijo in občino je vzorno. 

 
K 7. točki 

Obravnava in seznanitev s poročili o opravljenih nadzorih za leto 2016: 
 
Tea Juratovec je podala ugotovitve Nadzornega odbora v letu 2016, ki se odražajo v 
poročilih o opravljenih nadzorih: 
 

1. Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu Krajevne skupnosti Kotredež za 
leto 2015 (ni bilo ugotovljenih nepravilnosti) 

2. Poročilo o opravljenem nadzoru poslovanja proračunskega uporabnika javnega 
zavoda Zavod za šport Zagorje ob Savi za leto 2015  

Nadzorni odbor je podal določena priporočila, predvsem v zvezi s stroški čiščenja, s 
sistemizacijo delovnih mest, v zvezi s spletno stranjo. Odzivnega poročila Nadzorni odbor 
ni prejel, a odbor verjame, da bo v letu 2017 direktor javnega zavoda upošteval priporočila 
Nadzornega odbora, ki bo delovanje tudi spremljal.  

3. Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu realizacije proračunske postavke 
proračuna občine Zagorje ob Savi za leto 2015 – PP 12100 – Dejavnost 
občinske gasilske zveze in gasilskih društev in PP  12200 – Sofinanciranje 
nakupa opreme in vozil  

Nadzorni odbor je podal 6 priporočil, povezanih s pogodbeno ureditvijo razmerij med 
občino, Gasilsko zvezo in posameznimi gasilskimi društvi. Občina Zagorje ob Savi je 
podala odzivno poročilo, ki je sestavni del končnega poročila. Iz njega izhaja, da bo 
priporočila Odbora v celoti upoštevala v letu 2017. Nenamenska raba sredstev ni bila 
ugotovljena. 

4. Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu realizacije proračunske postavke 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2015  PP 30051 – Obnova 
rudarskega muzeja Loke (ni bilo ugotovljenih nepravilnosti) 

5. Poročilo o izvedbi nadzora proračunske postavke proračuna Občine Zagorje ob 
Savi za leto 2015  PP 03210 – Dejavnost Knjižnice Mileta Klopčiča Zagorje ob 
Savi (ni bilo ugotovljenih nepravilnosti) 

 
 
 

K 8. točki 
Obravnava in seznanitev s programom dela Nadzornega odbora Občine Zagorje ob 

Savi za leto 2017 
 
Tea Juratovec je razložila, da je Nadzorni odbor dolžan pripraviti Letni nadzorni program 
in Predlog finančnega načrta. Program je v gradivu k tej seji. Nadzorni odbor bo opravil 
redne letne aktivnosti in nadzore nad petimi proračunskimi porabniki. Načrtovani izdatki 
Nadzornega odbora so 10.000 evrov. 
 
Župan je odprl razpravo.  
 
Anica Ule Maček je komentirala nadzorna poročila. Zaskrbljujoče je poročilo o delovanju 
Gasilske zveze in Zavoda za šport. Delovanje gasilske zveze in Zavoda za šport je bilo 



netransparentno, s poslovanjem brez notranjega nadzora, glede na to, da je občina 
namenjala temu določena sredstva. Manjkal je resni pristop. Občina je zagotovila 
spoštovanje priporočil. Zavod za šport potrebuje novo vodstvo, da bo vodenje zastavilo 
resno in na drugačen način, da bo imel vzpostavljeno vsaj spletno stran.   
 
Željko Železnik se je strinjal z Anico Ule Maček. Pri Zavodu za šport je najbolj zaskrbljujoč 
podatek, da so stroški čiščenja več kot 19.000 evrov in prekoračeni v enem letu za 43 
odstotkov. Zelo je tudi nestrokovno, da uporabljajo zakon, ki že devet let ni v uporabi. Po 
sistematizaciji je mogoče zaposliti čistilko, najeli pa so čistilni servis. Upa, da se bodo stvari 
spremenile z novim vodstvom. Predlagal je dopolnitev sklepa, tako da se Občinski svet, 
ko bodo odpravljene nepravilnosti, s tem seznani. 
 
Župan je predlagal sklepe k sedmi in osmi točki dnevnega reda.  
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

1. 
 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Poročili o opravljenih nadzorih za leto 
2015, in sicer s: 

- Poročilom o opravljenem nadzornem pregledu Krajevne skupnosti Kotredež za leto 
2015 

- Poročilom o opravljenem nadzoru poslovanja proračunskega uporabnika javnega 
zavoda Zavod za šport Zagorje ob Savi za leto 2015 

- Poročilom o opravljenem nadzornem pregledu realizacije proračunske postavke 
proračuna občine Zagorje ob Savi za leto 2015 – PP 12100 – Dejavnost občinske 
gasilske zveze in gasilskih društev in PP  12200 – Sofinanciranje nakupa opreme in 
vozil  

- Poročilom o opravljenem nadzornem pregledu realizacije proračunske postavke 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2015  PP 30051 – Obnova rudarskega 
muzeja Loke 

- Poročilom o izvedbi nadzora proračunske postavke proračuna Občine Zagorje ob Savi 
za leto 2015  PP 03210 – Dejavnost Knjižnice Mileta Klopčiča Zagorje ob Savi. 

 
2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 
 

1. 
 

Nadzorni odbor bo na prihodnjih sejah Občinski svet Občine Zagorje ob Savi seznanil s tem, 
v kolikšni meri so bile odpravljene nepravilnosti, ki jih je ugotovil Nadzorni odbor.   
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 
 

1. 
 



Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Programom dela  Nadzornega odbora 
za leto 2017 št. 007-2/2016-3, ki ga je Nadzorni odbor sprejel na svoji 15. redni seji, dne 7. 11. 
2016. 
 

2. 
 

Ta sklep velja z dnem sprejetja 
 
. 

 
K 9. točki 

Obravnava in seznanitev s Strategijo lokalnega razvoja Partnerstva lokalne 
akcijske skupine Zasavje in javni poziv za izbor projektov 

 
Maša Kovač je predstavila Strategijo lokalnega razvoja Partnerstva LAS Zasavje in 
Lokalni poziv za izbor projektov (2014-2020): 
 
Upravičenost sredstev: 1.426.820,42 €, od tega 708.313,75 € iz EKSRP (od tega 
92.388,75 € za problemska območja), 718.506,67 € iz ESRR (od tega 69.106,67 € za 
problemska območja). 
 
Štiri temeljna tematska področja Strategije lokalnega razvoja:  
1. ustvarjanje delovnih mest - 524.102,81 € (47,47 %) 
2. razvoj osnovnih storitev - 250.000,00 € (22,64 %) 
3. varstvo okolja in ohranjanje narave -  115.000,00 € (10,42 %) 
4. večja vključenost mladih, žensk in drugih ranljivih skupin - 215.000,00 € (19,47 %). 
 
Stopnja financiranja: 80 % ESRR, 85 % EKSRP. 
 
Predvideni javni pozivi: konec leta 2016 (EKSRP), februar 2017 (ESRR), začetek leta 2018 
(v odvisnosti od razpoložljivih sredstev) 
 
Obdobje upravičenosti stroškov: upravičeni stroški za izvedbo operacij sofinanciranih iz 
EKSRP so stroški, nastali po izdaji odločbe, s katero Agencija RS za kmetijske trge in 
razvoj podeželja odobri izvajanje predlagane operacije; upravičeni stroški za izvedbo 
operacij sofinanciranih iz ESRR so stroški, ki so nastali po oddaji vloge v odobritev na 
Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo. 
 
Oblike sofinanciranja: nepovratna finančna podpora za kritje upravičenih stroškov (dela, 
materiala, naložb, storitev in prispevka v naravi). 
 
Javni poziv Partnerstva LAS Zasavje:  

1. Višina predvidenih sredstev: 419.000,00 € (EKSRP sklad) 

2. Datum objave: 1. 12. 2016 

3. Rok za oddajo vloge: 60 dni od datuma objave 

4. Stopnja financiranja: 85 % upravičenih stroškov 

Upravičenci: LAS, fizične in pravne osebe (v primeru izvedbe preko glavnih ukrepov PRP, 
upravičenci LAS ter skupine fizičnih in pravnih oseb, ki izvaja operacijo v skupno korist).  
 
Obseg sofinanciranja: upravičenost stroškov – 64. člen Uredbe CLLD, dva dokumenta: 
Pravilnik o seznamu kmetijske in gozdarske mehanizacije (priloga Katalog stroškov) in 
Katalog stroškov in najvišjih priznanih vrednosti. 



 
Upravičena območja za izvajanje operacij: občina Hrastnik, Trbovlje in Zagorje ob Savi, 
razen naselje Trbovlje.  
 
Višina javne podpore: minimalno 2.000 € brez DDV, maksimalno 60.000 ali 80.000 € brez 
DDV, dvofazno izvajanje za vrednosti nad 20.000 € brez DDV. 
 
Župan je po končani predstavitvi odprl razpravo. 
 
Slavko Jelševar je pozval LAS, da ko se bodo javna naročila sprostila, da se informira 
občane preko občil, da se bodo znali pravočasno prijaviti. 
 
Župan je dal na glasovanje sklep. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP:  

1. 
 
Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se seznani s Strategijo lokalnega razvoja 
Partnerstva lokalne akcijske skupine Zasavje in javnim pozivom za izbor projektov. 
 

2. 
 

Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

K 10. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Imenovanje nadomestnega člana Odbora za medgeneracijsko sobivanje 
- Mnenje lokalne skupnosti k predlogu za imenovanje direktorice Doma starejših 

občanov Polde Eberl – Jamski 
- Imenovanje predstavnika ustanovitelja lokalne skupnosti v svet javnega zavoda 

Dom starejših občanov Polde Eberl – Jamski 
- Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Osnovne šole 

Toneta Okrogarja 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
na zadnjem srečanju imenovala za nadomestnega člana Odbora za medgeneracijsko 
sobivanje Marka Pavloviča.  
 
Župan je odprl razpravo in dal sklep na glasovanje. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 
 

1. 
 
V Odbor za medgeneracijsko sobivanje Občine Zagorje ob Savi se imenuje nadomestni član 
Marko Pavlovič.  

2. 
 

Ta sklep velja takoj. 
 



Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
oblikovala pozitivno mnenje k predlogu za imenovanje direktorice Doma starejših občanov 
Polde Eberl – Jamski. 
 
Župan je pozdravil Matejo Černi, direktorico Doma starejših občanov Polde Eberl – 
Jamski, in pohvalil medsebojno sodelovanje. 
 
Župan je odprl razpravo in dal sklep na glasovanje. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi podaja pozitivno mnenje k imenovanju Mateje Černi 
za direktorico Doma starejših občanov Polde Eberl – Jamski, Izlake.  
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
oblikovala sklep, da se za predstavnika lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Dom 
starejših občanov Polde Eberl – Jamski imenuje Antona Benka. 
 
Župan je odprl razpravo in dal sklep na glasovanje. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za predstavnika lokalne skupnosti v Svetu Doma 
starejših občanov Polde Eberl – Jamski imenuje Antona Benka.  
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
 
Mitja Adamlje je dodal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
oblikovala sklep, da se za predstavnika lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Osnovne 
šole Toneta Okrogarja imenuje Marijo Ribič. 
 
Župan je odprl razpravo in dal sklep na glasovanje. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 23 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 

 
1. 

Za predstavnico lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Osnovne šole Toneta Okrogarja 
imenuje Marijo Ribič. 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
 
Seja se je zaključila ob 20.35. uri. 
 
Zapisnik zapisala: 
Nina Centrih 



 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE ŽUPAN 
             Rudi MEDVED OBČINE ZAGORJE OB SAVI 
 Matjaž ŠVAGAN 


